
色丁 satin 涤纶 150

产品名称 色丁 satin 涤纶 150

公司名称 绍兴县帝港进出口有限公司

价格 6.00/米

规格参数 成分及含量:涤纶
幅宽:150
规格:75D

公司地址 绍兴县柯桥轻纺城大道1685号328室

联系电话 86 0575 85597566 13735277079

产品详情

成分及含量 涤纶 幅宽 150
规格 75D 重量 不一
产地 绍兴 纱支密度 不一

绍兴帝港进出口有限公司是一家集研发生产，贸易于一体的大型综合性企业，位于亚洲最大的纺织集散
地绍兴袍江。我公司主要经营欧根纱、珍珠纱、雪纱、韩国纱、玻璃纱、色丁、竹节布、雪纺等产品业
，以及其他一系列纺织服装面料，麂皮绒、色丁、涤塔夫、锦涤纺、春亚纺，牛津布等化纤面料。公司
产品远销美国，俄罗斯，欧洲，中东，印巴等多个国家和地区。、

我们的宗旨是：质量是生存的关键，诚信是生存的基石！

质量第一、客户至上。在互惠互利的基础上，愿和天下诚信客商，携手共进，共创辉煌，欢迎各界朋友
光临惠顾，洽谈合作！

shaoxing digang import & export company is a professional manufacturer of textiles.our factory locates in the
shaoxing city,zhejiang province,china.sales department found in shaoxing,the most large city for textiles. we produce
high-quality organza, suede, satin and other textiles.

the organza are our most important products.they are widely used for window curtains,wedding veils，garments and
other raleted uses.our product has reached usa,australia,europe,southeast asia and middle east. since the first day we
have being trying our best to guarantee the quality of our products in line.with the principle of being responsible for
custmers,we have won a good reputation from our clients both domestic and oversea.



today,"digang textile" is looking forward to even greater cooperatrion with overseas customers.we have got ready to
provide our products to make the life more beautiful for more and more people.
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